
Verslag 26 november

Aanwezig: Anne, Ronald, Harry, Hans, Martijn, Heidi 

Afwezig ter kennisgeving: Sanne, Vanessa

Opening

Ronald opent vergadering. 

Inloop halfuurtje

Onze contactpersoon Jeanine van de gemeente kwam langs voor ons inloop
halfuurtje.

Antennemast: KPN moet nog meer dingen aanleveren bij de gemeente. Dit
loopt nu. Wethouder Arjan en Jeanine hebben in de week van 2 december
een afspraak met KPN.
Bakkersweide: Dit plan loopt en is inmiddels te koop aangeboden.
Geïnteresseerden kunnen zich inschrijven. 

Kerkepad/Ommetje Haarlo: Er moet nog een afspraak gemaakt worden om dit
plan te bespreken.

Groenvoorziening Eibergseweg: De bloembakken zijn inmiddels gereed,
echter moeten de hagen nog wel geplaatst worden. Jeanine geeft aan dat
dit bewust niet is gedaan. Er wordt hiervoor weer een nieuwe vergunning
voor aangevraagd. Jeanine verwacht dat dit in het voorjaar gaat
gebeuren. In de week van 2 december (volgende week) gaan ze beginnen met
de aanplanting in de Winter Sluyterweg.

Financiering Sinterklaas en Kerst: Haarlo’s Belang wil voor volgend jaar
meer doen voor Sinterklaas en met kerst. Hoe zit dit met de financiering
vanuit de gemeente? Jeanine geeft aan dat we hiervoor terecht kunnen bij
het Noaberfonds – bestaat tot eind 2026. Er is hiervoor elke
vrijdagochtend een spreekuur. Zij gaan meedenken met het plan zodat je
vervolgens de aanvraag kan indienen.
Koningslinde Prinsen: Er staat een boom op het terrein van Prinsen. Deze
is van Haarlo zelf en moet weg vanwege Bakkersweide. De boom wordt
geplaatst bij De Kluntjespot. Jeanine gaat contact opnemen met de
‘bomenspecialist’ binnen de gemeente.

Oekraïne opvang: Ronald en Hans hebben contact gehad met de nieuwe
projectbeheerder Ines en locatiebeheerder Peter.

Wadi op de pas: Er is contact geweest vanuit een aanwonende. Het is erg
rommelig. De gemeente wil dit oppakken. De aanwonenden worden hierover
geïnformeerd door de gemeente. Dit betreft het stukje tussen de
nieuwbouw aan de Garver (voor het water afvoer)

Wildgroei borden: Wat doen we met de onnodige borden bij de
parkeerplaats van Prinsen? Hier kan de gemeente niet heel veel aan doen.
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Echter kunnen er een paar verminderd worden en de borden moeten
rechtgezet worden. Wellicht goed om hiermee te wachten tot na de bouw
van de Bakkersweide.
Buurtapp: Jeanine geeft aan dat de gemeente ook bezig is met een buurt
app. Er is alleen nog geen informatie, maar ze weet dat de gemeente hier
mee bezig is. Ook Haarlo’s Belang is samen met andere kleine kernen
bezig met een buurtapp. Het zou zonde zijn als de investering dubbel
wordt gedaan door zowel dorpen als gemeenten. 

Notulen 

Notulen van oktober is akkoord en staat inmiddels al op de website.

Stand huidige projecten

Container stickers – 30 km per uur: Anne heeft de eerste 25 ontvangen.
Ze krijgt er nog 150 bij binnen enkele weken. Hierbij moet dan een brief
opgesteld worden. En dan worden deze bezorgd aan de doorgaande wegen in
Haarlo. Vanessa en Anne pakken dit samen begin 2025 op. 
Paasvuur 2025: Martijn heeft een locatie en eigenaar nodig voor de
voorbereidingen. Ronald probeert al enige tijd contact te zoeken met de
Berkelhof maar krijgt maar geen reactie. Hiervoor wordt nog even contact
gezocht met een van de medewerkers van de Berkelhof.
Sinterklaasintocht: Het is goed verlopen. Wel zijn er wat enkele
reacties geweest dat het wel redelijk lang duurde, daarnaast was
Sinterklaas iets te laat. Hij deed het verder wel erg goed en het was
een leuk succes.
4&5 mei – Eendracht: Vanuit De Eendracht is er een vraag gekomen of wij
als Haarlo’s Belang nog iets gaan doen rondom 4&5 mei. Hiervoor willen
we nog even de contactpersoon vanuit de gemeente afwachten waar zij mee
komt. In de tussentijd alvast nadenken wat we hier mee kunnen doen.
Stand dorpsapp/nieuwe website: Hier is niet veel nieuws over, er staan
wat dingen uit maar er is niks concreet. Vanessa en Hans pakken dit
begin volgend jaar weer op.
Stand SLG: Bijeenkomst – deze zit in het verschiet, heeft Arjan Prinsen
aangegeven. Kinderen meer naar buiten – deze groep is erg enthousiast en
actief. De groep is bezig met een financiering bij de gemeente door een
subsidie.
Stand handboek herzien: Geen update
Stand zonnepark: Geen nieuwe informatie gekregen, wellicht goed om even
te informeren. 
Stand welkomstpakketjes / zichtbaarheid (online): Anne en Vanessa zijn
hiermee bezig. Ze hebben verschillende bedrijven in Haarlo benaderd.
Komende vrijdag gaan ze weer samen zitten om hiervoor iets te bestellen.
Eindejaarspresentjes: De tasjes worden geregeld door Anne en Vanessa.
Heidi regelt dat de vrijwilligerslijst up to date is. De inhoud moeten
we hiervoor nog regelen.
Kerstfestijn: Hiervoor is al veel geregeld. Haarlo’s Belang ondersteunt
in de communicatie.

Rondvraag/ Mededelingen 



Geen

Sluiting

Ronald sluit de vergadering af. De volgende vergadering is op 17 december


